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تبدیل وضعیت ۱۵۵ نفر از 
ایثارگران پالایشگاه گاز ایلام

ایلام- خبرنگار ابتكار- رییس امور اداری شرکت 
پالایش گاز ایلام از تبدیل وضعیت ۱۵۰ نفر از 
ایثارگران این شرکت در طول سال گذشته خبر 
کارکنان  از  نفر  تعداد ۴۰  این  از  گفت:  و  داد 
قرارداد موقت در قالب بند "و " و ۱۱۵ نفر در 

قالب بند "د" تبدیل وضعیت شدند.
پالایشگاه  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
گاز ایلام، سید سعید موسوی در گفت و گویی 
افزود: در راستای اجرای تفسیر قانون بند "و" 
به  توسعه کشور  پنجم  برنامه  قانون  ماده ۴۴ 
قرارداد مدت  نیروهای  تبدیل وضعیت  منظور 
موقت به رسمی؛ پالایشگاه گاز ایلام از ابتدای 
ابلاغ بخشنامه ها و دستورالعمل های مربوطه 
برای ۴۰ نفر از واجدان شرایط، اقدامات لازم از 
جمله اخذ و بررسی مدارک و مستندات مورد 
گزینش،  های  صلاحیت  تعیین  مراتب  نیاز، 
معاینات طب صنعتی و گواهی عدم سوء پیشینه 
کیفری انجام و برای تمامی نفرات احکام پرسنلی 

نیز صادر شده است.
قانونی  تکالیف  اجرای  راستای  افزود: در  وی 
بند "د" و بند "و" تبصره ۲۰ قانون بودجه سال 
۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ نیز پس از ابلاغ قانون در راستای 
تبدیل وضعیت نیروهای پیمانکاری، در مرحله 
ایثارگران  مستندات  و  اطلاعات  تمامی  اول 
و  تغذیه  نفت،  وزارت  ایثار  در سامانه  شرکت 
بارگذاری شد که متعاقب آن با ابلاغ بخشنامه 
ها و دستورالعمل های مربوطه برای ۱۱۵ نفر از 
نیروهای پیمانکاری با اخذ مدارک و مستندات 
دیگر  و  گرفته  صورت  پرونده  تشکیل  لازم، 
اقدامات انجام شده که در این راستا برای بیش 
از ۵۰ نفر نیز احکام پرسنلی صادر شده و مابقی 

در حال انجام است .
ایلام  گاز  پالایش  شرکت  اداری  امور  رییس 
با بیان اینکه جانشین پروری با هدف مدیریت 
افراد  توسعه  و  شناسایی  و  کارکنان  استعداد 
در  مسئولان  و  مدیران  جایگزینی  برای  بالقوه 
سطح شرکت انجام شده است، یادآور شد: طرح 
شناسایی  با  مجموعه  این  در  پروری  جانشین 
مشاغل کلیدی و استراتژیک آغاز و با همکاری 
عمومی  های  مولفه  طباطبایی  علامه  دانشگاه 
و تخصصی هر شغل در قالب مدل شایستگی 

مدیران تدوین شده است.
گذشته  سال  طول  در  داد:  ادامه  موسوی 
کارکنان این شرکت در بیش از ۲۶ هزار و ۳۴۵ 
مختلف  های  زمینه  در  آموزش  ساعت  نفر 
تولید  باعث  آن  خروجی  که  اند  کرده  شرکت 
پایدار ،ارتباط مستمر صنعت با دانشگاه، تحقق 
نامگذاری سال، استفاده از ظرفیت شرکت های 
دانش بنیان، موفقیت های شرکت در زمینه های 
مختلف، حل مشکلات و مسائل فنی و کاهش 

مصرف انرژی شده است.
وی با بیان اینکه واحد آموزش این پالایشگاه 
در سال گذشته مقام اول را در بین شرکت های 
پالایشی کشور کسب کرده است، گفت: از این 
نفر  و ۱۴۴  هزار  شده ۵  برگزار  آموزش  تعداد 
ساعت برای کارکنان ارکان ثالث، آموزش برای 
خانواده های کارکنان طی ۱۸ دوره با ۱۶ هزار و 
۵۰۰ نفر ساعت، مجموع آموزش برای کارکنان و 
خانواده های آنان ۴۸ هزار و ۷۹ نفر ساعت بوده 
در  آموزش  دوره  یک  نفوذ حداقل  که ضریب 
سطح کارکنان رسمی و قرارداد موقت ۱۰۰ درصد 

بوده است.
رئیس امور اداری شرکت پالایش گاز ایلام به 
برخی اقدامات واحد آموزش اشاره کرد و افزود: 
نسخه   ۱۰۰۱۵ آموزشی  استاندارد  سازی  پیاده 
۲۰۱۹ با تاکید بر صلاحیت های فردی گروهی 
و سازمانی برگزاری دوره های زبان انگلیسی ویژه 
کارکنان رسمی، عقد تفاهم نامه با فنی و حرفه ای 
ایلام و برگزاری مرکز جوار کارگاهی و برگزاری 
میانی  مدیران  از  نفر   ۳۶ برای  ارزیابی  کانون 
بخشی از اقدامات واحد آموزش در طول سال 

گذشته بوده است.
اولین  این شرکت  اینکه  به  اشاره  با  موسوی 
موفق  که  بوده  گاز  ملی  شرکت  تابعه  شرکت 
به انجام فرآیند احتساب سوابق کارکنان مدت 
در  مهم  این  کرد:  تصریح  است،  شده  موقت 
راستای اجرای دستورالعمل ابلاغی شرکت ملی 
گاز ایران و به منظور ساماندهی و جبران خدمات 

نیروهای مدت موقت انجام شده است.

در بیست و هفتمین نمایشگاه بین المللی 
نفت انجام شد :

نخستین گام در همکاری                    
با شرکت های دانش بنیان             

در سال ۱402 

شرکت ملی حفاری ایران با امضای دو قرارداد 
با شرکت های دانش بنیان در اولین روز کاری 
و  پالایش  گاز،  نفت،  المللی  بین  نمایشگاه 
پتروشیمی، نخستین گام در همکاری با شرکت 
های دانش بنیان در سال ۱۴۰۲ را برداشت. این 
المللی  بین  نمایشگاه   ۳۵ سالن  در  قراردادها 
گلپایگانی  رضا  حمید  دکتر  امضای  به  تهران 
مدیرعامل این شرکت و حمید رضا رفیعی زاده 
عمیدی  عطا  و  ایرانیان  آریا  شرکت  مدیرعامل 
مدیرعامل شرکت توسعه فناوری مهراد پارس 
رسید. موضوع قرار داد با شرکت دانش بنیان 
توسعه فناوری مهراد پارس ساخت بار اول ۱۰ 
مجموعه کامل یونیت جم سیستم به همراه ست 
ارزش ۳۵۶  به  طراحی  و  یدکی  قطعات  کامل 
میلیارد ریال و ساخت تولید اول ۲۰ عدد ابزار 
حافظه دار اندازه گیری دما و فشار درون چاهی 
توسط شرکت دانش بنیان آریا ایرانیان به ارزش 
۷۱ میلیارد در مدت۲۴ ماه است. شرکت ملی 
حفاری ایران از شرکت های پیشگام در ارتباط 
کاربردی  تجهیزات  و  قطعات  سازی  بومی  با 
صنعت راهبردی حفاری با همکاری سازندگان، 
صنعتگران و دانش بنیان ها است و تا کنون 
افزون بر ۲۲ هزار قطعه پرمصرف در بخش های 
عملیات حفاری و خدمات فنی و مهندسی را 

ساخت داخل کرده است.

جلسه مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان با مدیر روابط 
عمومی شرکت توزیع نیروی برق 

اهواز برگزار شد
ارشاد  و  فرهنگ  با حضور مدیرکل  ای  جلسه 
توزیع  عمومی  روابط  مدیر  خوزستان،  اسلامی 
برق کلانشهر اهواز، مدیر روابط عمومی، مسئول 
اداره  رئیس  و  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیرخانه 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره  مطبوعات 
خوزستان برگزار شد. در ابتدای این جلسه علیرضا 
برق  توزیع  عمومی  روابط  مدیر  شکرخدایی، 
توسط  سال ۱۴۰۲  نامگذاری  به  اهواز،  کلانشهر 
مقام معظم رهبری با عنوان مهار تورم و تولید 
اشاره کرد و گفت: در جهت اجرایی نمودن این 
شعار باید در حوزه برق به تولید کمک کنیم و 
تورم ناشی از کاهش تولید را برطرف نماییم.وی 
با بیان اینکه  به مشترکان کم مصرف در سال 
پاداش پرداخت شده است عنوان کرد:  گذشته 
در کلانشهر اهواز ۶۳ هزار مشترک و در استان 
خوزستان ۱۸۰ هزار مشترک وجود دارد که با توجه 
به فرا رسیدن فصل گرما باید فرهنگ سازی در 
صورت  برق  مصرف  در  جویی  صرفه  خصوص 
گیرد. شکرخدایی افزود: اگر هر مشترک یک لامپ 
را خاموش کند حدود ۱۸۰ مگاوات در  وات   ۱۰۰
مصرف برق صرفه جویی می شود.وی به ظرفیت 
های اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی در خصوص 
فرهنگ سازی کاهش مصرف برق توسط مردم و 
دستگاه های اجرایی اشاره کرد و ادامه داد: این 
اداره کل می تواند نسبت به مصرف بهینه برق 
و فرهنگسازی این موضوع اقداماتی صورت دهد. 
در ادامه این جلسه حجت الاسلام والمسلمین 
کلاه کج اظهار کرد: کاهش مصرف برق علاوه بر 
مردم نیاز به حمایت دستگاه های اجرایی دارد و 
باید ملزم شوند در این خصوص تبلیغات انجام 
گزارش  زمینه  این  در  را  خود  اقدامات  و  دهند 
دهند.وی ادامه داد:این اداره کل به وظیفه خود 
در خصوص آگاه سازی و اطلاع رسانی به ادارات 
فرهنگسراها،  فرهنگی،  شهرستانی، مجتمع های 
انجمن های فرهنگی و هنری و نشریات ومطبوعات 
انرژی  بهینه  مصرف  جهت  در  استان  سطح 
انجام می دهد. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان عنوان کرد: شهرداری باید ملزم گردد 
تولید  ارائه  در خصوص  بیلبوردهای خود  از  که 
محتواهای توزیع برق اهواز استفاده نماید، دستگاه 
های اجرایی در قالب یک بنر و نصب در ادارات 
خود اطلاع رسانی های لازم را انجام دهند. وی 
اضافه کرد: همچنین انجمن های فرهنگی و هنری 
تولیداتی در قالب تئاتر، کلیپ، داستان، و... در 

خصوص برق داشته باشند.

شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
بهمن ماه سال  از ۱۲  که  جهش عمرانی کلان شهر 
گذشته آغازشده، به مرحله هشتم خود رسید و در 
هشتمین مرحله شاهد افتتاح و آغاز عملیات اجرایی 

۳۷ پروژه مختلف بود.
 لطف الله شیبانی فرماندار شیراز در آیین احداث 
هم زمان ۲۰ زمین چمن مصنوعی در مدارس شیراز 
که کلنگ  آن با در هنرستان شهید ظل انوار خورده 
شد، با اشاره به کاربردهای این چمن سازی ها اظهار 
امیدواری کرد: این موارد در نقاط کم برخوردار اجرایی 
شود تا کودکان و نوجوانان آن محلات نیز بتوانند از 

چنین فضاهایی بهره مند شوند.
بر  تأکید  با  آیین  این  در  نیز  گویم  امام جمعه 
خدمات رسانی به مردمی که همواره در تمام شرایط 
گویم  منطقه  کرد:  اظهار  کردند،  حمایت  نظام  از 
اما  نمی شد،  دیده  کوچک  دهستان  یک  به عنوان 
آن  بزرگ مقیاس در  پروژه های  اجرای  امروز شاهد 

هستیم و باید بابت این موضوع شکرگزار بود.
حجت الاسلام والمسلمین محمدرضا خادم با بیان 
اینکه اجرای پروژه زیرگذر گویم مشکلاتی را برای مردم 
ایجاد کرده است، افزود: اما از این پیشرفت راضی 
هستند و امیدواریم زودتر این پروژه ها به بهره برداری 
به  و خدمات رسانی ها  پیشرفت ها  این  باید  برسد، 

اطلاع مردم برسد تا امیدوار باشند.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این مراسم 
با اشاره به آغاز دهه کرامت و میلاد حضرت معصومه 
)س( اظهار کرد: افتتاح این پروژه، بهانه خوبی برای 
حضور در منطقه گویم است و امیدوارم نسبت به 
این منطقه که یکی از دروازه های مهم شیراز است، 

به صورت شایسته عمل کنیم.
مهدی طاهری با اشاره به افتتاح آزادراه بیان کرد: 
با افتتاح آزاد شیراز- اصفهان، این منطقه تحت فشار 
ترافیکی خواهد بود و نیازمند هماهنگی دستگاه های 

حوزه های شهری هستیم.
این مقام ارشد پارلمان شهری در کلان شهر شیراز 
با بیان اینکه در این منطقه شاهد یک خلأ امدادی 
در منطقه گویم بودیم، تصریح کرد: با بهره برداری از 

ایستگاه امداد و نجات این مشکل مرتفع می شود.
او متذکر شد: این منطقه باید با توجه به اهمیت 
آن در اولویت قرار گیرد و شهرداری باید بر اساس 
برنامه ها و ملزومات خود برای این منطقه برنامه ریزی 
کند؛ به طور مثال راه اندازی گلخانه می توانند سبب 

تحرک در این منطقه شود.
کرد:  بیان  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
و  است  آن  گردشگری  شیراز  شهر  اصلی  ظرفیت 
اگر کسی دلسوز شیراز است باید برای توسعه این 
ظرفیت تلاش کند و زیرساخت های لازم را توسعه 

دهد، توسعه شیراز بر محور گردشگری است.
طاهری با تأکید بر لزوم توسعه گردشگری بیان 
کرد: شیراز ظرفیت لازم برای تبدیل شده به قطب 
گردشگری ایران را دارد و باید برای رسیدن به این 
شیراز  مردم  کرد:  خاطرنشان  او  کرد.  همت  مهم 
مهم ترین ظرفیت این شهر هستند که رهبر معظم 

انقلاب نیز در سفر خود به فارس به این موضوع 
تا  دهیم  ارائه  را  خود  خدمات  باید  کردند،  اشاره 

شرمنده مردم نشویم.
شهردار کلان شهر شیراز  نیز با تبریک دهه کرامت 
گفت: جهش عمرانی باهمت شورای اسلامی شهر 
و همکاری نیروهای شهرداری به هشتمین ایستگاه 
خود رسیده است. محمدحسن اسدی با اشاره به 
برخی از پروژه ها و دسته بندی آن ها در زیرمجموعه 
برخی از معاونت ها، بیان کرد: امروز نخستین مرحله 
بعد  ماه های  در  که  است  امسال  عمرانی  جهش 
امسال  ما  داشت،  خواهد  ادامه  مستمر  به صورت 
بودجه ۲۳ هزار میلیارد تومانی را داریم که یا همه 

مشکلات دست یافتنی خواهد بود.
او با اشاره به برخی دیگر از جزئیات کار در این 
منطقه و محدودیت ها و مسائل اجرای این پروژه 
تأکید کرد: این مسائل مانعی سر راه شهرداری شیراز 
نیست و به صورت تمام در حال فعالیت هستیم، اگر 
آزادراه شیراز اصفهان به بهره برداری برسد این محور 
جوابگوی تردد در این منطقه نخواهد بود؛ بنابراین 
در زمان بندی این پروژه بازنگری شود تا سریع تر به 

بهره برداری برسد.
شهردار شیراز با اشاره به بازدیدها و جلسات مکرر 
با قرارگاه خاتم پیمانکار این پروژه، تصریح کرد: در 
حال تلاش هستیم تا این پروژه حساس با سرعت و 

دقت بیشتری پیش رود.
ترافیک  و  عمران  حمل ونقل،  کمیسیون  رئیس 
اینکه  به  اشاره  با  نیز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
جهش عمرانی از سال گذشته وارد ادبیات شهرداری 
شیراز شد، گفت: جهش عمرانی اهدافی را دنبال 
حوزه های  در  شهر  سرزندگی  شاهد  ما  و  می کند 
عمرانی هستیم. علی اکبر سلطانی با اشاره به اجرای 
حمل ونقل  مختلف  حوزه های  در  عمرانی  جهش 
امیدوارم  افزود:  و...  ورزشی  عمرانی،  ترافیک،  و 
برنامه ها و پروژه های که از دوره های قبل باقی مانده 

در این دوره و در قالب این طرح به پایان برسد.
معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز نیز با اشاره 
به برنامه جهش عمرانی گفت: این برنامه بر اساس 
بخش های  در  شیراز  شهر  زیرساخت های  ارتقای 
مختلف در سال گذشته با ۱۲۴ طرح در بهمن ماه 
آغاز شد و در هفت دوره مختلف بااعتبار ۱۳ هزار 
محمد  شد.  انجام  تومان  میلیون   ۴۰۰ و  میلیارد 
است  این یک طرح چهارساله  اینکه  بیان  با  امین 
ادامه  که الآن در هشتمین مرحله آن قرار داریم، 
ورزشی،  و  تفریحی  ترافیک،  حوزه های  در  داد: 
ایمنی و آتش نشانی، بزرگراه سازی و غیره این طرح 
برنامه ریزی شد و امروز پروژه ۵۵ متری حافظ و مرکز 
امداد و نجات گویم امروز کلنگ زنی می شود و ۳۷ 
طرح عمرانی، خدماتی، گردشگری  در این مرحله 

کلنگ زنی و بهره برداری می شود.
او با اشاره به جزییات فاز نخست بزرگراه ۵۵ متری 
گفت: این بزرگراه یک راه موازی با بهترین استاندارها، 
طراحی و ساخته شده است و فاز دوم این پروژه در 

مرحله طراحی است.
ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
یکی  گویم  ایستگاه  اینکه  بیان  با  شیراز  شهرداری 
زمان  گفت:  است،  ایستگاه ها  کلیدی ترین  از 
رسیدن آتش نشانی در این منطقه ۱۲ دقیقه بوده 
دقیقه   ۵ به  ایستگاه  این  افتتاح  با  مدت زمان  که 
می رسد که کمک زیادی می کند. هادی عیدی پور با 
اشاره به تجهیزات موجود در آتش نشانی و وسایل 
در نظر گرفته شده برای ایستگاه گویم، افزود: باید 
به روزرسانی تجهیزات را جدی گرفت، این یک ایستگاه 
پشتیبانی برای شمال غرب شیراز است و ۴ هزار متر 
عرصه عیان دارد. روح اله مظفری افزود: بر اساس 
مصوبه شورای شهر و تأکیدات شهردار در راستای 
توسعه ورزش حرفه ای و همگانی و همچنین توسعه 
ورزش در محلات با رویکرد بهره برداری از فضاهای 
مناسب موجود در مدارس برای استفاده ورزشی و 

فوتبال و فوتسال در حال انجام است.
ساعات  در  ورزشی  فضاهای  این  کرد:  بیان  او 
مدرسه مورداستفاده دانش آموزان و در ساعات دیگر 

ساکنین محلات می توانند از آن ها استفاده  کنند.

با افتتاح و آغاز عملیات اجرایی 37 پروژه مختلف

جهش عمرانی کلان شهر شیراز به مرحله هشتم خود رسید
جهش عمرانی کلان شهر که از ۱۲ بهمن ماه سال گذشته آغازشده، به مرحله هشتم خود رسید و در هشتمین مرحله شاهد افتتاح و آغاز عملیات 

اجرایی ۳۷ پروژه مختلف بود.

منطقه گویم 
به عنوان یک 

دهستان 
کوچک دیده 

نمی شد، 
اما امروز 

شاهد اجرای 
پروژه های 

بزرگ مقیاس 
در آن هستیم 

و باید بابت 
این موضوع 

شکرگزار بود

در محل هنرستان دخترانه هنرهای زیبای اهواز برگزار شد
جلسه مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با رئیس آموزش و پرورش ناحیه دو اهواز

نشست صمیمانه مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با رئیس آموزش و پرورش ناحیه دو اهواز در محل هنرستان دخترانه 
هنرهای زیبای اهواز برگزار گردید.

 در این جلسه که باحضور مسئولان و دست اندرکاران هنرستان هنرهای زیبا انجام شد، حجت الاسلام و المسلمین کلاه کج، 
با اشاره به رویکرد اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان به توسعه آموزش های هنری تصریح کرد که در سال تحصیلی 
پیش رو، برنامه های مدون و بودجه ویژه ای برای فراهم نمودن امکانات آموزشی و تجهیزات لازم برای راه اندازی کارگاه نمایش 

و فیلم تصویب شده است که این مهم با هماهنگی و پیگیری مسئولان آموزش و پرورش قابل حصول می باشد.
وی همچنین نصب چندین بیلبورد در بهترین نقاط سطح شهر به ویژه بزرگراههای اهواز را جزو برنامه های آنی اداره کل عنوان 
کرده و تبلیغات محیطی را جزو نخستین و ضروری ترین فعالیت های پیش رو بیان کرد. ایشان با اشاره به راه اندازی رشته سینما 
در هنرستان دخترانه و امکان افزایش رشته ها، یادآوری کرد که استان خوزستان جزو چهارده استان دارای هنرستان فعال با رشته 
های هنری است و به منظور توسعه بیشتر هنرستان ها، هماهنگی لازم با اداره کل آموزش و پرورش انجام شده و مکاتبات اداری برای 

راه اندازی هنرستانهای مشابه در دیگر شهر های استان طی سال تحصیلی آینده نگاشته شده است.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با بیان این که آموزش رایگان هنر در مناطق محروم مانند سال های گذشته انجام خواهد شد، از انعقاد تفاهم 
نامه با اداره کل آموزش و پرورش استان به منظور اجرای این برنامه در سال جاری خبر داد و این همکاری را زمینه ساز اتفاقات آموزشی بسیار مثبت در زمینه 

های هنری برشمرد.
در ادامه، تقی زاده رئیس آموزش و پرورش ناحیه دو اهواز با بیان این که توسعه هنرستان های دخترانه و رشته های هنری آن جزو ضروریات آموزش های 
هنری است، استقبال بسیار دانش آموزان و خانواده ها را طی سال گذشته قابل توجه خواند و تصویب و راه اندازی دیگر رشته های هنری مورد تقاضا در 
هنرستان های هنرهای زیبا را در راستای ساماندهی آموزش های غیر حرفه ای در فضای مجازی و مکان های فاقد صلاحیت و مجوز، بسیار موثر و کارگشا 
دانست. رئیس آموزش و پرورش ناحیه دو اهواز ، این مهم را با تحقق برنامه های اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و همچنین با ترسیم یک نقشه راه طی سال 

های آینده قابل دسترسی تلقی نمود.
در پایان مقرر گردید که با توجه به ظرفیت های موجود، کارشناسی های انجام شده و استقبال خانواده ها، نسبت به تصویب و اخذ مجوز های لازم برای راه 

اندازی رشته های نمایش و موسیقی در سال تحصیلی جدید اقدام لازم توسط اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی انجام گردد.

مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر خبر داد
صدور پروانه ساختمانی برای ساخت 2 هزار و 42۶ واحد مسکونی در استان بوشهر

مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر گفت: تاکنون برای ۲ هزار و ۴۲۶ واحد مسکونی پروانه ساختمانی صادر شده است.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی استان بوشهر، سید محمود دستغیبی در جلسه شورای تأمین مسکن 
استان بر تسریع در روند اجرایی پروژه های طرح نهضت ملی مسکن تأکید کرد و اظهار داشت: در استان بوشهر بیش از ۶۳ هزار 
و ۱۷۴ نفر برای طرح ملی نهضت مسکن ثبت نام کرده اند که ۴۹ هزار و ۴۹۷ نفر از این تعداد شرایط دریافت مسکن را دارند.
دبیر شورای تأمین مسکن استان بوشهر اضافه کرد: تاکنون ۱۵ هزار و ۶۱۰ نفر از متقاضیان حائز شرایط فعال در انتظار 

بررسی هستند که حدود ۹ هزار و ۶۳۳ نفر تأیید شده اند و ۷ هزار و ۳۰۲ نفر نسبت به افتتاح حساب اقدام کرده اند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر با اشاره به تخصیص مسکن به ۴ هزار و ۷۰۹ نفر خاطرنشان کرد: ۴ هزار و ۶۱۷ نفر 

نسبت به پرداخت مبلغ اولیه بالای ۴۰ میلیون تومان اقدام کرده اند.
وی بیان کرد: شهر جدید عالی شهر دارای بیشترین تعداد متقاضی است که تاکنون ۱۸ هزار و ۲۴۹ نفر ثبت نام کرده اند و یک  

هزار و ۵۷۷ نفر مبلغ اولیه در مجموع به میزان ۱۲۱.۹ میلیارد تومان پرداخت کرده اند.
دستغیبی با اشاره به ثبت نام ۹ هزار و ۵۳ نفر در برازجان ادامه داد: در این شهر یک  هزار و ۱۱۳ نفر اقدام به افتتاح حساب نزد بانک و ۵۰۳ نفر اقدام به 

پرداخت مبلغ اولیه بالای ۴۰ میلیون تومان کرده اند.
وی افزود: یک  هزار و ۸۴۳ نفر در شهر جدید نایبند ثبت نام کرده اند که هزار و ۵۷۱ نفر دارای شرایط اولیه هستند، ۹۵ نفر مبلغ اولیه پرداخت کرده اند و در 

مجموع بیش از ۴ میلیارد تومان واریز شده است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر گفت: از ۶۳ هزار و ۱۷۴ نفر ثبت نام شده در شهرهای استان تاکنون بیش از ۹ هزار ۶۲۳ مورد آن تعیین تکلیف و ۳۲ 

هزار و ۸۰ واحد زمین برای ساخت واحدهای مسکونی تأمین شده است.
دستغیبی بیان کرد: ۸ هزار و ۱۶۱ واحد مسکونی برای ساخت در این اراضی تعریف شده که برای ۲ هزار و ۴۲۶ واحد مسکونی پروانه ساختمانی صادر شده 
است.   وی با قدردانی از مساعدت بانک های عامل در پرداخت تسهیلات تصریح کرد: بر اساس آخرین آمار تاکنون ۷ هزار و ۱۷۹ نفر متقاضی طرح نهضت 

ملی مسکن استان بوشهر به بانک معرفی شده اند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر تصریح کرد: تاکنون سازندگان مسکن برای دریافت تسهیلات بیش از خود مالک به تعداد ۳ هزار و ۷۶۸ نفر به بانک 
معرفی شده است که معادل ۳۱۶ میلیارد تومان قرارداد مشارکت با بانک های عامل منعقد شد و به سازندگان خود مالک برای اجرای پروژه پرداخت شده است.

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تبریز اعلام کرد :

تبریز - فلاح: مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تبریز 
از انتشار ۱۲ هزار و ۳۱۸ عنوان محتوای تولیدی در پایگاه شهریارنیوز 
خبر داد. مهدی حافظ زاده در آیین گرامیداشت ۲۷ اردیبهشت روز 
روابط عمومی که با حضور رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر، 
شهردار تبریز و مدیران و کارکنان واحدهای روابط عمومی معاونت 
ها، مناطق، سازمان ها و شرکت های تابعه برگزار شد، اظهار کرد: 
برای اولین بار در تاریخ شهرداری تبریز شورای سیاست گذاری روابط 
عمومی شهرداری تبریز را باحضور مدیران روابط عمومی مناطق 
تشکیل دادیم. وی با اشاره به تعامل مؤثر با رسانه ها در آگاهی 
رسانی عمومی افزود: سال گذشته سعی کردیم با رسانه ها تعامل 

داشته و اخبار و عملکرد شهرداری تبریز از این طریق به اطلاع 
شهروندان برسد. حافظ  زاده با اشاره به برگزاری دو تور رسانه ای در 
سال گذشته و تداوم آن در سال جاری خاطرنشان کرد: در بحث 
سفارش آگهی و توزیع آن، مطابق قانون باید از طریق ارشاد توزیع 
شود که متاسفانه در مجموعه شهرداری انجام نگرفته بود و از ششم 
اسفند سال گذشته این پروژه را با نرخ و تعرفه ارشاد آغاز کردیم 
و ۱۴۵ مود آگهی مزایده و مناقصه از طریق ارشاد به مطبوعات 
واگذار شده است. وی ضمن تشریح عملکرد پایگاه خبری تحلیلی 
شهریارنیوز یادآور شد: در یک سال اخیر ۱۲ هزار و ۳۱۸ عنوان خبر، 
یادداشت و گزارش تولیدی در پایگاه خبری تحلیلی شهریارنیوز 

منتشر شده است که طی این مدت یک میلیون بازدید داشته است.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تبریز با اشاره به تولید 
یک هزار ۹۷۲ کلیپ در موضوعات مختلف شهری ابراز داشت: ۱۵ 
هزار و ۴۹۷ دقیقه برنامه تولیدی در استودیو شهرداشتیم و در 
تولید  تبریم در یک سال گذشته  تلویزیونی  برنامه  آن ۲۰۰  کنار 
و پخش شده است. حافظ زاده با اشاره به انتشار سه جلد کتاب 
عملکرد "صد" با شعار صد روز، صد صفحه، صد پروژه شاخص 
اعلام کرد: کتاب گنجینه فرش توسط همکاران اداره کل ارتباطات و 
امور بین الملل و همکاری مدیریت سازمان اسناد استان و دانشگاه 
کرمان گردآوری و منتشر شده است که شامل اطلاعات موزه فرش 
ساختمان عمارت شهرداری تبریز است. وی با اشاره به  ترجمه 
۱۸۶ عنوان مقاله خارجی توسط واحد بین الملل اضافه کرد: چند 
کتاب دیگر همچون جلد دوم کتاب آذربایجانی ها، تاریخ دیپلماسی 
شهری، تبریز بهشت ماندگار به چهار زبان زنده دنیا در دست اجرا 

است که به زودی منتشر می شوند.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تبریزبا اشاره به رتبه 
اول جشنواره ابوذر استانی در تولید فیلم و کلیپ نیز گفت: در 
پژوهش و افکارسنجی برای اولین بار هر هفته یک سوال طرح و 
در اختیار رسانه ها قرار داده و بعد ۴۸ ساعت نتایج اعلام می شود 
که ۵۰ مورد نظرسنجی با میانگین شرکت کننده ۱۰ تا ۵۰ هزار برگزار 
شده است و همچنین از سوی جهاد دانشگاهی آذربایجان شرقی در 
خصوص مسائل شهری نظرسنجی های تخصصی نیز انجام یافته 
است. لازم به ذکر است در این مراسم از جمعی از مدیران روابط 
عمومی معاونت ها، مناطق، سازمان ها و شرکت های تابعه، مدیران 
و کارکنان اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تبریز و 
همچنین مدیر و کارکنان امور ارتباطات شورای اسلامی کلانشهر 

تبریز تجلیل به عمل آمد.

وابط عمومی شهرداری تبریز تشکیل شد شورای سیاست گذاری ر


